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Geacht college,

We begrijpen dat u als gemeentebestuur dit seizoen extra heeft moeten inzetten op 
bestrijding van de processierups zowel in materiële maar ook in financiële zin en de 
Dorpspartij ondersteund deze werkwijze volledig. De Dorpspartij heeft enkele vragen 
betreffende de bestrijding en voorkoming van overlast van deze plaag voor de komende 
jaren.

1. Gaat u gezien het feit dat de Eikenprocessierups en de Sparrerups blijvers zijn en/of er 
aan zitten te komen het budget voor ziekten en plagen in 2020 verhogen?
2. Bent u voornemens om nog in 2019 met een aanvalsplan te komen hoe deze plagen te 
bestrijden in 2020 en verder?
3. Het tegengaan van verspreiding van deze plagen vereist een gevarieerder inrichtingsplan 
van ons bomenbestand op de lange termijn en vraagt om meer diversiteit aan soorten 
bomen, minder laanstructuren en meer solitairen. 
Gaat u als bestuur werk maken van andere inrichtingsplannen naar de toekomst toe of ziet u 
hier voor als nog  geen noodzaak toe?
4. Stemmen wij als Gemert-Bakel de bestrijding van deze plaag af met onze buurtgemeenten 
en provincie betreffende waar we de processierups bestrijden en hoe we bestrijden.
5. Is er al zicht op provinciale, landelijke coördinatie om deze plagen aan te pakken.

Mvg Toon Coopmans
Dorpspartij


